
3. juli  2009 

Sognefogedparkens grundejerforening. 

 
Referat af bestyrelsesmøde den 2. juli 2009. 

 
Til stede: Hele bestyrelsen. 

 

1: Referat fra sidste møde. 
Ingen bemærkninger. 

 

2: Nyt fra formanden. 
Dækkes under efterfølgende punkter. 

 

3: Nyt fra kassereren. 
Kontingentbetaling. Der er nu kun 2 restanter tilbage. Den ene (grundet arbejdsløshed) er villig til 

en afdragsordning, den anden virker mere afvisende. Tilskrives med tilbud om afdragsordning, 

ellers inkasso. 

Regnskab gennemgået, gav ikke anledning til bemærkninger, kassebeholdning kr. 77.486. 

 

4: Blåbærvej – FK-huset. 
Arne har igen kontaktet Jan Nielsen, FK-huset ang. færdiggørelse af området. Det vil stadig først 

ske når sidste grund er bebygget. Arne pressede og angav at vi har stor fokus på sagen. Arne laver 

ny henvendelse til PL primo august, kopi til FK-huset. Herefter ny henvendelse til FK-huset. – 

Møde i Blåbærvejsudvalg 12. august. 

 

5: Skøde. 
Manglende kort over stier afleveres af Erik til Skødespecialisten. Ref. hertil påføres skøde. 

Ligeledes punkt vedrørende vedligeholdelse af stier. Herefter gennemgås hele skøde af Erik med 

Skødespecialisten, hvorefter skøde er klar til underskrift. Deadline ca. 16aug. 

 

6: Liste med ansvarsfordeling. 
Henvendelse fra Arne til Faxe Kommune, Thomas Eriksen. Svar: Vi kan forvente kommunens 

navne på listen i august. Indtil da går alle henvendelser direkte til TE. Listen kan evt. bruges som 

agenda. Herefter gennemgik vi listen, hvilket affødte følgende punkter: 

 åbent hus i det grønne område den 22. august kl. 11. Arne laver invitation 

 plantebælte, Erik rykker TE for aktion 

 hastighed på veje. Hans laver brev til kommunen 

 ulovlig parkering. Hans laver udkast til brev til de pågældende 

 erhverv fra området tages op på næste møde. 

 

7: Skilte ved grønt område. 
Skiltene ved indgangen til området skal op igen. Ny tekst med evt. ” velkommen til…” undersøges 

af Connie. – Græs omkring sten og træer er blevet slået, men der mangler noget langs  



beplantningsbælter. Erik har fortalt entreprenøren, at vi forventer kontrakten overholdt. Vil blive 

ordnet om ca. 14 dage. 

 

8: Ukrudt på tomme grunde. 
Udsendelse af brev til ejere har haft nogen effekt, idet 3 er blevet slået. Men der  mangler stadig 

nogle steder. Vi kører en prøvesag, brev med 8 dages frist, derefter lader vi græsset slå og tilsender 

regning pålagt gebyr. Aktion: Torsten uge 28. 

 

9: Eventuelt. 
Næste møde 17. august hos Arne kl. 19. 

 

------------------------------------------ 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær 

 


